

228

H  
PALACE

HOTEL  
LE MEURICE  
RESTAURANT  
BAR  
PAVILLON

# A LUXURY HOTEL WITH TRADITION

奢华与经典  
巴黎莫里斯酒店

今年是莫里斯酒店开业180周年，为庆祝这一盛典，酒店在对客房的翻新过程中，精心挑选了日本品牌的产品。

自1835年以来，与杜伊勒里花园隔街相对的莫里斯酒店，频频得到巴黎名流的垂青：上流社会贵族和艺术名流们在此纵享奢华。

Le Meurice, celebrating its 180th anniversary this year, chose the Japanese brands's leading-edge technology for the restroom renovation.

Since 1835, Le Meurice, opposite the Tuileries Gardens, has been frequented by the who's-who of Paris: members of high society have long shared this luxurious establishment with aristocrats and celebrated artists.





酒店员工对工作尽心尽责，莫里斯最大的特色就在于：先进的设施以及周到、贴心的服务。对于酒店来说，只有不断的创新改进，才能满足日益挑剔的客人。尤其客房更是酒店的重点区域，这里是整个酒店被光顾次数最多的空间，每年大约有17万人在此进出。

The staff of the hotel has many day-to-day responsibilities, but the most important entail ushering Le Meurice into another millennium, offering the finest services in a tranquil and hospitable setting, installing the most innovative technologies and meeting the least-expected needs of international customers. This quest for improvement, appealing aesthetics and the ongoing effort to satisfy the demands of a ceaselessly evolving clientele have led the property to rethink its restroom areas, which are the most-visited spaces in the hotel, seeing traffic of 170,000 people a year.

2015年，莫里斯的项目经理Fabien Coubard根据以往经验，在客房翻新时，选择采用了TOTO的卫浴产品：“不仅仅是品质，在我脑海里，我们这种奢华酒店应该走在最前面，必须考虑如何革新现有空间。”他解释道。

Fabien Coubard挑选了外型设计美观，技术独特的TOTO SG系列卫洗丽产品，完美匹配酒店的整体氛围。

Fabien Coubard, Project Manager at Le Meurice, deliberately chose TOTO based on past experience, for the renovation of the restroom in 2015: "(...) It is about more than quality: to my mind, a luxury establishment like ours should be a trailblazer and consideration must be given to how this space will evolve," he explains.

Fabien Coubard chose the SG series range for its technological features and lightweight design, which harmonises perfectly with the desired ambiance.





项目简介  
国家 / 地区：法国  
酒店类型：奢华五星酒店  
开业年份：1835 年  
客房翻新：2015 年  
室内设计师（4 期）：Philippe Starck  
房间数：160 间客房；42 间套房  
集团：Dorchester Collection

Details  
Country/Area: FRANCE  
Hotel category: Luxury Hotel \*\*\*\*\*  
First opened: 1835  
Renovation of the Restroom: 2015  
Interior designer (4th phase): Philippe Starck  
Rooms: 160; 42 suites  
Group: Dorchester Collection